
 

 

 

 

Hvidovre d. 10.10.2023 

Dagsorden Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 10. oktober 2023 kl. 17.00 – 20.00  

 

 
Mødeleder: Søren Krogh 
Deltagende ledere: Lis Apitz og Casper Lauridsen.   
 
Referent: Casper Lauridsen 
Tidsholder: Søren Krogh Nielsen 
 
Forældrerepræsentanter: Christian Løn (Otto 1C), Søren Krogh Nielsen (Christian 1B & Nanna 
3B), Katrine Høybye Frederiksen (Albert 6A), Julie Iben Rothe (Johanne 9D), Josefine Berg (Carla 
6A, Leonora 4A), Thea Zumberi Traulsen (Isak 1B & Elias 4C), Hans Henrik Velling (Noam 7C & 
Milo 3A).  
 
SFO forældrerådsrepræsentant: Victor Greier (Vera 0.b) 
Medarbejderrepræsentanter: Flemming Bech og Peter Teglskov. 
Elevrådsrepræsentanter:  
 
Afbud: Christian,   
 
 
Dagsorden 

1. Velkommen til Victor 

2. Elevrådet 

3. Meddelelser 

4. Opfølgning sidste skolebestyrelses møde 

5. Orientering omkring specialundervisning 

6. Skolebestyrelsens budget anbefalinger 

7. Forberedelse til SKOK møde 23/11 (oplæg til SKOK møde) 

8. Velkomst folder 

9. Eventuelt 

10. Den lukkede del af dagsordenen 

 
Venlig hilsen 

Søren Krogh Nielsen   Lis Apitz  

Formand for skolebestyrelsen  Skoleleder 



O = Punkter til orientering   D = Punkter til drøftelse   B = Punkter til beslutning 

 

 

 

1. Velkommen til Victor 

2. Elevrådet  

• Orientering om afholdte møder og hvad eleverne i øvrigt er optaget af  
Ingen elevrødder tilstede.  

3. Meddelelser 

A. Formanden 

Søren har fået to henvendelser. 

1) Mere fysisk aktivitet for eleverne, når eleverne kommer op i de ældre 

klasser. 

2) Bekymring omkring chromebooks og brugen af disse – ofte i samvær 

med vikarer.  

3) Morten har undersøgt muligheden for crowdfunding ifm. bussen på 

SFO’en – dette må forældrene godt. 

4) Christian har fået en henvendelse om et forslag om at starte en 

forældreforening mhp. at bidrage til forskellige projekter til glæde for 

eleverne.  

B. Skoleledelsen 

Vi havde flexdag d. 26.9. hvor temaet var digital dannelse.  

 

I uge 45 har vi flexuge, hvor årgangens lærere og pædagoger planlægger ugens forløb. 

 

Vi skal have udskiftet faldunderlaget og nogle legeredskaber ved legepladsen ved 

2.årg.’s bygning/SFO’en. Udgifterne til legepladsen bliver delvis finansieret med 

indtægterne fra salg af drikkevarer og kager skolens fødselsdag. Den resterende del 

finder skolen selv. Skoleafdeling dækker faldunderlaget.  

C. MED-udvalget 

MED har behandlet budgetanbefalinger til SB.  

Handleplan for langtidssygemeldte medarbejdere skal udarbejdes.  

Der skal kortlægges, hvad det er der presser vores medarbejdere.  

D. SFO-forældrerådet 

Der har ikke været afholdt møde siden sidste SB-møde. 

E. Skolekontaktrådet 

Der har ikke været afholdt møde siden sidste SB-møde. 

F. Kontaktforældre 

Der har været afholdt medarbejdernes-dag. 1.b var flot repræsenteret på dagen, men 

ellers var der ikke mange deltagende. Vi vil gerne sikre, at der kommer flere næste år. 

Vi mangler en opdatering på, hvem der er kontaktforældre i de enkelte klasser, så det 

er nemmere at kommunikere ud til dem. 

G. Andre 

 

4. Opfølgning på udestående punkter fra sidste SB-møde  
Drøftelse omkring valg af forældrerepræsentanter til SB. Vi må gerne afholde valg enten hvert 
2. eller 4. år.  Josefine kontakter Dansborgskolens formand for skolebestyrelsen for at høre om 
deres erfaringer med valgperioder på 2 år.  
 
Lis orientererede om tilsyn af idræt herunder bommene og prisoverslag.   



 
 

5. Orientering omkring specialundervisning  
Casper orienterede om skolens ressourcecenter, og de tilbud de har samt om kommunens 
specialundervisningstilbud. 
 

6. Skolebestyrelsens budget anbefalinger  
Lis orienterede om de foreløbige meldinger omkring budgettet. Risbjergskolens budgettildeling 
(incl. SFO-delen) bliver formentlig reduceret i størrelsesorden 1 mio. kr. Punktet udskydes dog 
til næste SB-møde. 

 
7. Forberedelse af SKOK møde i november 

Punktet udskydes til næste SB-møde. 

 

8. Velkomst folder  

Punktet udskydes til næste SB-møde. 

 

9. Eventuelt  

Søren tager kontakt til ”digital sikkerhed” vedr. at komme ud på skolen og afholde et oplæg for 

alle interesseret forældre.  

Søren forespurgte, om vi har nogle retningslinjer for kommunikationen mellem vikarer/ansatte 

og elever på sociale medier udenfor skolen.  

10. Den lukkede del af dagsordenen  

  

 

 

 

 


